
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 21 augustus 2017 

Afgemeld: Edwin van Harten, Wilmy van de Beek 

1. Opening en welkom: 

Chris van Tilborg opent de vergadering. Hij meldt de afwezigen en heet ons van harte 

welkom in Stroud dat kenmerken van verbouwing toont. 

 

2. Vaststelling agenda: we stellen de agenda onveranderd vast. 

 

3. Verslag, afsprakenlijst en info: 

- Het verslag keuren we goed en Jaap Plomp zal het op de website laten plaatsen. 

- Activiteitenkalender: 

- 21/8: Chris van Tilborg heeft overleg met Stroud over de “vestigingsmogelijkheden” van 

de participatieraad; 

- 28/8: onze handreiking in fractieberaad SGP: Chris van Tilborg en Sybrecht van der Veen; 

- 4/9: laaggeletterdheid: Chris van Tilborg; 

- 11/9: onze handreiking in fractieberaad Gemeentebelangen: Chris van Tilborg, Fons 

Kortrijk; 

- 12/9: nota Gezond ouder worden: werkgroep Wmo; 

- 14/9: nota Samen gezond: werkgroep Jeugd (Ad Blok en Jantine Dekker); 

- 15/9: afscheidsreceptie Ard Kleijer, kennismaking Gerbert Priem: Chris van Tilborg, 

Sybrecht van der Veen, Ad Blok, Jantine Dekker; 

- 28/11: in Dialoog Ermelo: Beschermd Wonen: Sybrecht van der Veen.  

 

Vooroverleg DB- gemeente: 

Chris van Tilborg meldt de zaken die nog antwoord behoeven: 

- Inkoop Jeugd, 

- Centrumplan. Fons Kortrijk meldt enige facetten die aandacht hebben gekregen, 

- Rapportage interview Ad Blok en Chris van Tilborg: thans in ons bezit. Jaap Plomp zal Ad 

Blok e-mailen, 

- Advies chronisch zieken (van 12 april!), 

- Ontvangen en door te sturen: 

- Laatste versie van de Sociaal Culturele Visie: thans in ons bezit. Jaap Plomp zal haar 

doorsturen. 



- De kwartaalrapportage van het eerste kwartaal 2017 hebben we ook ontvangen; ook die 

zal Jaap Plomp doorsturen. 

- Overzicht van dossiers en medewerkers: Jaap Plomp zal die doorsturen. Op onze komend 

overleg DB- gemeente zullen we vragen naar het verschil tussen Jeugd-lokaal en Jeugd- 

regionaal. 

- Ons jaarverslag gaat nu digitaal naar de fracties. Wij gaan pogen de gedrukte versie op 

onze website te krijgen (het fraaie jasje, dus). 

- Alle e-mail die je doorstuurt, naar participatieraad@putten.nl; 

- We maken te zijner tijd een kennismakingsafspraak met Gerbert Priem (mogelijk eerst 

DB). 

- Bijpraten met Alex Hagenbeek over Factor Werk: werkgroep Participatiewet + Chris van 

Tilborg op een vrijdagmiddag. Chris van Tilborg maakt de afspraak. 

- Willen wij naast Schulinck ook Stimulansz? Nee. Overigens moeten de nieuwe leden nog 

een wachtwoord toebedeeld krijgen. Actie: Jaap Plomp. 

Overige berichten: 

- De koepeladviesraad gaat zijn contributie verhogen. Wij maken vooralsnog weinig 

gebruik van zijn diensten. Chris van Tilborg zal eerst eens regionaal informeren naar de 

gebruiksfrequentie, alvorens wij een besluit nemen wel dan geen lid te blijven. 

- Wij hebben een bijdrage geleverd aan de nieuwsbrief van Zorgbelang Gelderland (verslag 

burgerplatform) 

- De week van de toegankelijkheid is van 2 tot 7 oktober; in die week reiken we weer een 

kers op de taart uit. 

- Chris van Tilborg informeert ons over het mantelzorgcompliment. Wij zijn bezorgd over 

het zware digitale accent. 

4. Werkgroepen: 

De werkgroepen hebben geen specifieke zaken te melden. We hebben een korte discussie 

over regionale adviezen en eigen adviezen. Onze input in regionale adviezen is van wezenlijk 

belang en heeft altijd consequenties voor de plaatselijke situatie. 

 

5. Bespreekpunten: 

- Het cliëntervaringsonderzoek 2016 kent in september zijn definitieve vorm; we wachten 

af; we weten nog steeds niet hoeveel keukentafelgesprekken er zijn gevoerd; 

-  Verordening Wmo 2018: de eigen bijdrage blijft zoals zij genoteerd staat (Tineke 

Hoogendijk); wij gaan reageren. Er is ons voor 1-1-2018 een adviesaanvraag toegezegd 

(gesprek DB met Ard Kleijer en Adile Aslan) 

Rian van Pagee, Edwin van Harten en Fons Kortrijk hebben  de verordening met Tineke 

Hoogendijk besproken en zij hebben naar aanleiding daarvan een aantal kritische 

opmerkingen en vragen opgesteld. Daarnaast heeft de verordening (en eerdere versies) 

een omvangrijke geschiedenis in onze adviezen. Die heeft Chris van Tilborg 

geraadpleegd. Het lijkt de vergadering een goede zaak ons advies (uiterlijk 25 augustus) 

op beide documenten te stoelen. Chris van Tilborg zal zijn document naar een ieder 

sturen. We hebben tot dinsdagavond de tijd daarop te reageren; daarna zal Jaap Plomp 

een conceptadvies opstellen. 
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- Project stiP: de participatieraad is gevraagd mee te denken. De vergadering reageert 

verdeeld op de werkversie. Wij vinden meedenken niet tot onze competentie behoren, 

maar we willen te zijner tijd – als er sprake is van een plan- wel een advies uitbrengen. 

Jaap Plomp zal in die geest naar de gemeente reageren. 

- Woongemak Putten: ons advies is niet overgenomen: de gemeente verleent geen 

blijverslening. We wachten op het formele besluit en dan is er werk aan de winkel voor 

de werkgroep Wmo. 

 

Communicatie:  

Wilmy van de Beek is afwezig. We schuiven dit onderwerp door naar de volgende 

vergadering. 

Burgerplatform: 

We gaan ons richten op de jeugd van 14 – 22 jaar (doorstroomproblematiek, 

ondersteuningsmogelijkheden). Mogelijke partners: Buurtzorg Jong, Jeugdpunt, Veilig Thuis, 

Stimenz. Sybrecht van der Veen vraagt een mogelijke spreker. De commissie voor het 

burgerplatform bestaat uit: Ad Blok, Jantine Dekker en Sybrecht van der Veen. Zij brengen 

tussentijds verslag uit. Op de vergadering van september ligt een plan. 

 

Kennisoverdracht/ teambuilding: 

We besluiten beide te gaan doen op een zogenaamde heidag op een vrijdag. Chris van 

Tilborg en Jaap Plomp zullen via de datumprikker met voorstellen komen. 

 

Evaluatie werkwijze participatieraad versus werkgroepen: 

Jantine Dekker houdt een pleidooi voor een werkwijze waarin ieders kwaliteiten tot hun 

recht komen. Elkaar aanvullen levert meer energie op dan (onbewust) ruimte innemen. 

 

6. Reflectie: 

Over het algemeen kijken we terug op een goede vergadering. We moeten ons wel realiseren 

dat de uitspraak “wij vinden..” nuances kan doen vervagen. Persoonlijke standpunten mogen 

best over het voetlicht komen zonder dat zij onze adviezen schaden. Daarnaast is het niet 

verkeerd gaandeweg van mening te veranderen. 

 

7. Rondvraag: 

Jaap Plomp informeert naar de kers op de taart in september. Die slaan we over, wordt de 

week van de toegankelijkheid. 

Fons Kortrijk mist input aangaande basismobiliteit. Chris van Tilborg zal in de regio naar 

informeren. 

Jantien Dekker: kampt met een kapot foedraal voor haar i-pad. Zij mag een nieuwe 

aanschaffen en de rekening deponeren bij Sybrecht van der Veen. 

Chris van Tilborg is de volgende vergadering afwezig. Ad Blok zal dan voorzitten. 

 

8. Sluiting: Chris van Tilborg sluit om 22.10 uur de vergadering.  

 


